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PROTOKÓŁ 

z LVI w kadencji 2018-2024 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie odbytej  

w dniu  27 kwietnia 2023 r. 

 

 
 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika nieobecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:06 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

 

W sesji uczestniczyli Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 13 radnych. 

 

3. Powołanie sekretarza obrad (radny Paweł Słoma). 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej powołał radnego Pawła Słomę. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad sesji 

(projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu). 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z L, LII i LIII sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołów z L, LII i LIII sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pan Jacek Uba - Sołtys wsi Mostki: 

- zgłosił potrzebę naprawy dróg w sołectwie Mostki tj. ul. Graniczna, Rogatka i drogę do przysiółka 

Kaczka. Dodał, że miały być przeprowadzone rozmowy z Nadleśniczym w temacie naprawy drogi, 

czy zostały takie rozmowy przeprowadzone i co zostało ustalone; 

- poinformował, że w najbliższą sobotę o godz. 09:00 spotykamy się nad zalewem w Mostkach                     

na akcje pn. "sprzątanie świata. Zaprosił wszystkich chętnych do udziału w tej akcji. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM zwrócił się do Burmistrza MiG o interwencję                        

w Zarządzie Dróg Powiatowych celem uprzątnięcia dróg powiatowych i chodników przylegających 

do tych dróg m.in z zalegającego piachu (dotyczy m.in ul. Jasnej). 
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Pan Wiesław Biskup - radny prosił o uzupełnienie ubytków w nawierzchni jezdni ul. Leśnej i pytał 

kiedy te prace mogłyby być przeprowadzone. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego RM wskazywała 

również na potrzebę uprzątnięcia ul. E. Peck.  

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM poruszył temat budowy drogi nr 751 i zwrócił 

uwagę  na powolne prace, które są prowadzone na tej drodze, a wręcz zastoje w pracy. Wybudowano 

krawężniki, które utrudniały lub wręcz uniemożliwiały wjazd na posesje, usypano pryzmę piachu 

blokującą dojazd na podwórka, stan taki trwał nawet do 2 tygodni (bez prowadzenia żadnych robót). 

Radny zwrócił się do Burmistrza o interwencję w tym temacie. 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza: 

- odnosząc się do pytania sołtysa Mostek poinformował, że po raz kolejny rozpoczynamy remont dróg 

gminnych o nawierzchni gruntowej. W dniu dzisiejszym ekipa i równiarka jest na tych drogach. 

Remontowana jest ul. Graniczna w Suchedniowie. Wcześniej remontowane były ulice na terenie 

miasta i innych sołectw.  Zostały nam jeszcze prace w sołectwie Mostki. Mam nadzieje, że prace 

zostaną wykonane jutro i w dniach po długim weekendzie. Poinformował, że były prowadzone 

rozmowy z Nadleśnictwem celem wspólnego wyremontowania drogi do przysiółka Kaczka                               

i poprawienie jej przejezdności; 

- poinformował, że zostanie wystosowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych przypominające                      

o potrzebie utrzymywania w należytym stanie również dróg na terenie Gminy Suchedniów                          

(m.in. uprzątnięcie dróg i chodników); 

- w temacie napraw dróg na terenie Gminy poinformował o kontynuowaniu naprawy pierwszego 

odcinka ul. Stokowiec (od ul. Langiewicza do ul. Szerokiej). Chcemy, żeby dzisiaj odcinek drogi                    

do Osiedla Piłsudskiego został wyremontowany oraz ubytek na skrzyżowaniu ul. Słowackiego                            

i ul. E.Peck. W najbliższych dniach kolejne drogi, m.in. ul. Leśna, wjazd na parking w Ostojowie, 

początkowy odcinek drogi na Krzyżce, ul. Świerkowa; 

- w temacie drogi nr 751 i innych inwestycji prowadzonych na terenie Gminy poinformował,                            

że przynajmniej raz w miesiącu odbywają się rady budowy gdzie spotykamy się  w szerokim gronie 

(wykonawcy, zamawiającego, podwykonawców, przedstawicieli Urzędu Miasta i Gminy, osób 

technicznych, które są odpowiedzialne za proces budowy projektantów, inspektorów nadzoru, 

kierowników budów). Harmonogramy realizacji praw jakie są przyjęte, są analizowane, rozliczani są 

wykonawcy z postępów prac, dokonujemy też inspekcji realizowanej budowy, rozmawiamy                             

z mieszkańcami. Główny problem jest z wjazdami na posesje, to mieszkańców najbardziej interesuje. 

Jeżeli chodzi o drogi, stan tych dróg, przejezdność na drogach, to tutaj mieszkańcy są najbardziej 

wyrozumiali. Mam  informację od wykonawcy, że do końca kwietnia na ul. Berezów zostaną 

wykonane wszystkie zjazdy na posesje. Będziemy rozliczać wykonawcę z dotrzymania tego terminu. 

Zamawiający nalicza duże kary finansowe za niedochowanie terminu wykonania prac. W m-cu maju 

br. mają być skierowane wszystkie siły wykonawcy na realizację ul. Mickiewicza i połówkę ronda.       

W dalszej kolejności prace konstrukcyjne realizowane byłyby na odcinku ul. Bodzentyńskiej i drugiej 

połówce ronda. Warstwa ścieralna nawierzchni drogi położona byłaby na koniec inwestycji na całej 

długości drogi. Na ulicy Mickiewicza pozostaje jeszcze wykonanie uzbrojenia podziemnego,                          

na odcinku od ul. Sportowej do ul. Józefów pozostaje wykonanie kanalizacji sanitarnej. Także jeszcze 

takich robót ziemnych utrudniających życie mieszkańców trochę zostało; 

- odniósł się do budowy drogi nr 751 w Michniowie. Poinformował, że w tym temacie też odbywały 

się tam spotkania ze wszystkimi zainteresowanymi podmiotami biorącymi udział w inwestycji                             

i z mieszkańcami, którzy zgłaszali swoje uwagi do realizowanej inwestycji. W m-cu maju br. też takie 

spotkanie chcemy zwołać i rozliczyć  wykonawcę z postępu realizowanych prac. 
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Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM odnosząc się do realizowanej inwestycji : 

- pytała kiedy zostaną wykonane zjazdy do posesji w Michniowie; 

- pytała, czy nie dałoby się przeprowadzić takiej synchronizacji sygnalizacji świetlnej na drodze, która 

pozwoliłaby skrócić czas przejazdu na odcinku z Michniowa do Suchedniowa. Obecnie czas 

przejazdu jest bardzo uciążliwy dla korzystających z tej drogi, wynosi nawet  25 minut na 4 km 

odcinku drogi. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza : 

- potwierdził, że długi czas oczekiwania jest uciążliwy dla mieszkańców, on równie tego doświadcza 

niejednokrotnie poruszając się tą drogą. Jego zdaniem czas oczekiwania na światłach zależy                          

od zakresu robót jakie wykonawca realizuje, ponieważ czasami te światła funkcjonują, czasami są 

demontowane i ponownie ustawiane. Poinformował, że zwróci uwagę inspektorowi nadzoru, żeby się 

zainteresował tym tematem; 

- odnosząc się do pytania o budowę zjazdów do posesji poinformował, że są one realizowane                          

w Michniowie od strony Suchedniowa, natomiast w dalszej części drogi nie wiem dlaczego zostały 

zaprzestane. Myśl, że jeszcze kilka dni i te roboty będą prowadzone. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM wnioskował o uzupełnienie ubytków w jezdni                     

ul. Sportowej spowodowanych budową przecisków przez drogę. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że na ul. Sportowej roboty nie zostały 

jeszcze zakończone. Metodą bezwykopową jest realizowane przyłącze wody dla firmy ARP 

Budownictwo, która realizuje budowę hal przemysłowych na terenie dawnego ZWK Marywil. 

Pomimo tego, że metoda jest bezwykopowa, ale powstały cztery komory gdzie trzeba było ustawić 

maszynę, która przeciska rurociąg. Ubytek zostanie zaasfaltowany, takie są warunki realizacji prac 

wydane przez gminę. 

 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy                                 

w Suchedniowie za okres od 30 marca 2023 r. do 27 kwietnia 2023 r. przedstawił Pan Dariusz 

Miernik - Z-ca Burmistrza (Informacja w załączeniu do protokołu). 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2023-2038. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                 

w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

10.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2023-2038. 
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Uchwała Nr 356/LVI/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2023-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na 
lata 2023-2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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11. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2023. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

11.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2023. 

 

Uchwała Nr 357/LVI/2023  w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2023 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2023. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 
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6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

12. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pan Marcin Pałac - Przewodniczący Komisji poinformował o pozytywnej opinii Komisji                                 

o projekcie uchwały dodając, że na członków Komisji Inwentaryzacyjnej proponuje się radnych 

Anna Salwa - Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej, Monika Bator, Marcin Pałac, Eugeniusz 

Zegadło. Wszyscy wymienieni radni wyrazili zgodę na pracę w niniejszej komisji. 

12.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji poinformował o pozytywnej opinii Komisji                                

o projekcie uchwały dodając, że na członków Komisji Inwentaryzacyjnej proponuje się radnych 

Anna Salwa - Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej, Monika Bator, Marcin Pałac, Eugeniusz 

Zegadło. Wszyscy wymienieni radni wyrazili zgodę na pracę w niniejszej komisji. 

12.d. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego. 

 

Uchwała Nr 358/LVI/2023 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 



11 
 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                                     

w załączeniu do protokołu). 

 

13.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

13.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

13.d. dyskusja, 

 

Pan Paweł Słoma - radny zaapelował do radnych o przyjęcie przedmiotowej uchwały dodając,                       

że będzie to szczęśliwe zakończenie realizacji inwestycji budowy kanalizacji na ul. Warszawskiej. 

13.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych. 

 

Uchwała Nr 359/LVI/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowych. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 
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3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej. 

14.a. prezentacja temtu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                  

w załączeniu do protokołu). 

14.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

14.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej. 

 

Uchwała Nr 360/LVI/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                 

w załączeniu do protokołu). 
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15.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

15.c. dyskusja, 

Pan Marcin Pałac - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego... odnosząc się do dwóch 

zbiorników wodnych na terenie Gminy pytał w jaki sposób będzie się odbywał odpoczynek 

mieszkańców nad zalewem w Mostkach. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że nad zalewem w Mostkach mamy 

dzierżawcę, który powinien wystąpić z wnioskiem o umieszczenie w wykazie kąpielisk miejsca 

przeznaczonego na kąpielisko nad tym zalewem. Jeżeli do tej pory nie wystąpił z takim wnioskiem to 

możemy się domyślać, że albo wystąpi o kąpielisko na krótki okres czasu albo nie będzie miejsca 

wyznaczonego do kąpieli i bez ratownika. Będą to działania na własne ryzyko dzierżawcy. 

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 361/LVI/2023 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 
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5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia 

cywilnoprawnego pn.: „Klaster Energii Góry Świętokrzyskie”. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                    

w załączeniu do protokołu). 

16.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

16.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

16.d. dyskusja, 

 

Pan Marcin Pałac - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego... pytał czy osoby 

prywatne (indywidualne) będą mieć jakieś korzyści z przystąpienia Gminy do Klastra Energii Góry 

Świętokrzyskie. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że program ten jest skierowany                                  

do jednostek samorządu terytorialnego, ale w ramach tego klastra osoby fizyczne, osoby prowadzące 

działalność gospodarczą będą mogły skorzystać z tego programu. Programy te są sporządzane dla 

szerokiego odbiorcy. Będzie możliwość pozyskiwania środków na odnawialne źródła energii. 

16.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia 

cywilnoprawnego pn.: „Klaster Energii Góry Świętokrzyskie”. 
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Uchwała Nr 362/LVI/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia 

cywilnoprawnego pn.: „Klaster Energii Góry Świętokrzyskie” stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia 
cywilnoprawnego pn.: „Klaster Energii Góry Świętokrzyskie”. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nieobecna 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

17. Sprawy różne. 

 

Pan Jacek Uba - sołtys wsi Mostki pytał, czy jest możliwość wpłynięcia na dzierżawcę zalewu 

Mostkach aby był tam ratownik. Jako właściciele terenu powinniśmy wpłynąć żeby był tam ratownik 

zwiększając bezpieczeństwo wypoczywających osób. 

 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że przyjrzy się zapisom umowy                              

z dzierżawcą, czy nie ma tam wymogu zatrudnienia ratownika. Jeżeli byłby zapis o obowiązku 

wyznaczenia kąpieliska i zatrudnienia pracownika to będziemy chcieli go wyegzekwować ten 

warunek. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk - Mazurek - radna pytała na ile lat wydzierżawiono teren. 

 

Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza : 

- poinformował, że teren nad zalewem w Mostkach wydzierżawiono na 10 lat; 

- odniósł się do inwestycji modernizacji Parku Miejskiego i spowolnienia tempa prac tam 

wykonywanych. Poinformował, że w dniu jutrzejszym władze Gminy są umówione z wykonawcą                   

na spotkanie, które powinno dać odpowiedź w tym temacie. Poinformował, że w zeszłym tygodniu 

odbyła się rada budowy, na której nie stawił się główny wykonawca, byli natomiast wszyscy 

podwykonawcy. Jak widać są jakieś problemy z głównym wykonawcą. Mam też uwagi co                             

do wykonanych prac i koordynacji tych prac przez generalnego wykonawcę, a realizowanych przez 

podwykonawców. Chcemy o tym porozmawiać na jutrzejszym spotkaniu. Otrzymujemy                                

do akceptacji umowy jakie główny wykonawca zawiera z podwykonawcami. W razie potrzeby 

wnosimy swoje uwagi do tych umów. Zapłata następuje po wykonaniu 50 % procent prac (I transza 

zapłaty), a następnie po wykonaniu 100 % robót (II transza zapłaty). Pierwsza transza została już 

wypłacona wykonawcy. Kolejnym wykonywanym pracom się przyglądamy, czy są zgodne                              

z harmonogramem rzeczowo-finansowym, kosztorysowi ofertowemu i umowom                                            

od podwykonawstwo jakie nam główny wykonawca przedłożył do zaopiniowania. Chcemy aby był 

główny termin został dotrzymany, jak również pilnujemy, żeby nam środków finansowych 

wystarczyło na zrealizowanie tego zadania. Też te umowy staramy się tak akceptować aby nie 

wszystkie przewidziane prace odbywały się w tym samym czasie, żeby mieć jakąś kontrolę nad tym 

co tam się dzieje. Wierzę w to, że uda się to zadanie zrealizować w przewidzianym terminie, ale jest 

naprawdę trudno bo pewne prace (roboty) wykonawca chciał wykonać inaczej niż w projekcie.                     

Na odbywające się rady budowy zapraszamy projektantów, wykonawców i podwykonawców gdzie 

omawiane są na bieżąco sprawy realizowanej inwestycji i zgłaszane uwagi, propozycje i zapytania                                       

w temacie wykonywanych prac; 

- zaprosił zebranych  na uroczystości z okazji uchwalenia konstytucji, które odbędą się w dniu 3 maja 

br. w Kościele Parafialnym w Suchedniowie i okolicznościowy koncert w Suchedniowskim Ośrodku 

Kultury "Kuźnica"; 

- zaprosił radnych na uroczystość, przekazania wozów strażackich dla Ochotniczej Straży Pożarnej             

w Suchedniowie i Ostojowie, która odbędzie się w dniu 6 maja br.; 

- zaprosił zebranych na turniej informacji tanecznych, który odbędzie się 13 maja br. w Hali 

Sportowej w Suchedniowie. 
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18. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LVI-ej w kadencji 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

 

     Protokołował                                      Sekretarz obrad                                    Przewodniczący 

                                                                                                                              Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                                  Paweł Słoma                                    Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 

 

 

 

 

 

 

 

 
Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 
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https://www.suchedniow.pl/

